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Protokoll: Årsmöte för Svenska Scrabbleförbundet 2024

Plats: Mötet genomfördes via Zoom
Datum: 2024-05-21

Närvarande: Johan Rönnblom, Gerd Forss, Anders Apoy, Monica Ringheim, Maria Åslund, Mikael 
Forss, Åsa Florholm, Pia Mattsson, Lisa Blohm 

1. Mötets öppnande 
Mötet öppnades 19.05

2. Fastställande av röstlängd
Alla närvarande

3. Beslut om mötets behöriga utlysande
Ja, inom tidsramen

4. Val av mötespresidium, protokolljusterare och rösträknare 
Ordförande Johan Rönnblom, sekreterare Gerd Forss, protokolljusterare och rösträknare Maria Åslund

5. Fastställande av dagordning
Mötet godkände denna. Mötet beslutade att de inkomna motionerna från Lisa behandlas under ”övriga 
frågor”.

6. Uppföljning av föregående årsmötesprotokoll
Daniel Domert har fått ersättning för upprätthållande av WordFreakz

7. Verksamhetsberättelse och beslut
Genomgicks

8. Revisionsberättelse 
Ingen revisionsberättelse inkommit. Bordläggs och behandlas på SM.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen
Bordläggs och behandlas på SM.

10. Val av styrelse
Sittande styrelse fortsätter i nuvarande form, förslag att den kunde utvidgas. Mötet valde Lisa Blohm 
som extra ledamot.

11. Val av revisorer
Gunnar Andersson och Elof Hansjons återvaldes

12. Val av valberedning
Behövs ny valberedning. Bordläggs och tas på SM med ett kort medlemsmöte

13. Val av tävlingskommitté
Maria Åslund och Alexandra Svantesson återvaldes

14. Val av ratingansvarig
Roland Olsson återvaldes

15. Val av ordlistekommitté
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Gunnar Anderson, Jonathan Ljungberg och Greger Nässén fortsätter, Roland Olsson blev nyinvald 

16. Svenskt mästerskap 2024
SM hålls i Nyköping. Maria har bokat en lokal för 40 personer men kollar om vi får in för typ 50 
personer.

17. Fastställande av avgifter
40 kr (4 euro) i årsavgift, 20 kr (2 euro) för studerande och pensionärer

18. Fastställande av budget 
SM kan möjligtvis gå back och förbundet kan bli tvunget att skjuta till en summa för detta, vilket kan 
tas i beaktande.

19. Propositioner
Inga propositioner 

20. Motioner 
Inga motioner

21. Övriga frågor
ABC-cuperna drar få spelare, och mötet vill höja den nuvarande ratinggränsen från 1000 för att få fler 
med. Diskuterades olika tillvägagångssätt. Beslutades att gränsen tillsvidare höjs till 1030, och att en 
tidsgräns inför en ABC-cup bestäms, så att en spelare inte utestängs från en turnering om hen skulle 
höja sin rating under denna period.
En översyn av hemsidan diskuterades också, och mötet delegerar till styrelsen att disponera 10 000 kr 
för förbättring av denna.

22. Mötets avslutande 
Mötet avslutades 20.45

Johan Rönnblom Gerd Forss
Mötesordförande Mötessekreterare

------------------------------------                                            -------------------------------------

Justeras:
Maria Åslund

-------------------------------------


